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Úvod 

Dňa 16.01.2020 sa v kancelárii starostu Obce Partizánska Ľupča konalo 1. zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva (ďalej len OZ) od 17:00 do 18:38 hod.  

Prítomní podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou tlačenej verzie tejto Zápisnice 

o  Počet prítomných poslancov  

 Juraj Záchej 

 Stanislav Sekan 

 Ing. Peter Smitek 

 Dušan Adamčiak 

 Ing. Martin Sameliak 

 Ing. Juraj Kandera 

 Mgr. Igor Beka 

 Pavol Dvorský 

o  Počet neprítomných poslancov: Matúš Hollý  

o  Ďalší prítomní: 

 PaedDr. Emanuel Difko – riaditeľ Základnej školy s materskou školou Partizánska 

Ľupča 

 PhDr. Ľubomíra Gloneková – riaditeľka Zariadenia pre seniorov KARITA obce 

Partizánska Ľupča 

Zasadnutie OZ otvoril Bc. Ladislav Balážec, starosta obce. Privítal všetkých prítomných, poprial všetko 

dobré v novom roku 2020 a otvoril rokovanie OZ.  

Bod č. 1 Voľba návrhovej komisie 

Starosta obce určil návrhovú komisiu nasledovne: 

 Mgr. Igor Beka,  

 Ing. Peter Smitek. 

OZ prijalo Uznesenie č. 1/1/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. po prerokovaní schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Igor Beka, Ing. Peter 

Smitek. 
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Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Ing. Juraj Kandera, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin 

Sameliak, Juraj Záchej, Dušan Adamčiak, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Ing. Juraj Kandera, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Ing. Peter Smitek, 

Juraj Záchej, Dušan Adamčiak, Pavol Dvorský) 

Proti:   0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 

Bod č. 2 Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky 

Starosta obce navrhol overovateľov zápisnice v nasledovnom zložení: 

 Ing. Juraj Kandera,   

 Stanislav Sekan. 

Starosta obce určil za zapisovateľku Ing. Ivanu Feldovú. 

OZ prijalo Uznesenie č. 2/1/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. po prerokovaní  

I. schvaľuje overovateľov zápisnice v zložení Stanislav Sekan a Ing. Juraj Kandera 

II. berie na vedomie určenie zapisovateľky: Ing. Ivana Feldová. 

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý)  
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Bod č. 3 Schválenie programu rokovania 

Starosta obce prečítal Program 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Partizánska Ľupča dňa 

16.01.2020. Uviedol, že v materiáloch na rokovanie zastupiteľstva bolo aj oznámenie resp. žiadosť DHZo 

na kúpu auta. 

Člen Obecnej rady a návrhovej komisie, poslanec OZ Mgr. Igor Beka, predložil návrh na doplnenie 

programu o bod č.11 v znení: ,,Oznámenie Dobrovoľného hasičského zboru obce Partizánska Ľupča 

evidovaného pod číslom R2020/0037 zo dňa 15.01.2020 o zámere kúpy motorového vozidla pre potreby 

DHZo Partizánska Ľupča“. 

Bod č.11 bol do Programu OZ doplnený na základe uvedeného oznámenia od DHZo, ktoré bola na obecný 

úrad doručené po schválení Programu na 1. zasadnutie OZ 2020. Jedná sa o žiadosť na kúpu auta, ktorá 

už bola schválená, ale kvôli nezrovnalostiam s dodávateľom sa kúpa nerealizovala. Preto je potrebné ju 

nanovo prerokovať.  

OZ prijalo Uznesenie č. 3/1/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. po prerokovaní  

I. schvaľuje návrh člena Obecnej rady, Mgr. Igora Beku, na doplnenie Programu 1. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva Obce Partizánska Ľupča o bod č.11: ,,Oznámenie Dobrovoľného 

hasičského zboru obce Partizánska Ľupča evidovaného pod číslom R2020/0037 zo dňa 

15.01.2020 o zámere kúpy motorového vozidla pre potreby DHZo Partizánska Ľupča“  

II. schvaľuje Program 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Partizánska Ľupča dňa 

16.01.2020 v nasledovnom znení: 

Program OZ: 

Úvod. 

1) Voľba návrhovej komisie. 

2) Určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky. 

3) Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva. 

4) Kontrola prijatých uznesení. 

5) Návrh výšky dotácie z rozpočtu obce na rok 2020 pre organizácie pôsobiace na území obce. 

6) Návrh dohody o odmene za poskytovanie právnych služieb uzavretú v zmysle ust. §24 Zákona 
o advokácií, medzi BUKNA, advokátska kancelária, s. r. o. Dolný Kubín a Obec Partizánska Ľupča. 

7) Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.1/2020 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy 
a prevádzku na dieťa a žiaka školy a školského zariadenia zriadených na území obce Partizánska 
Ľupča, ktorým sa ruší Všeobecne záväzného nariadenia č.1/2019; 3/2017; 4/2016; 10/2015 
a č.5/2015 o financovaní škôl a školských zariadení zriadených na území obce Partizánska Ľupča.  

8) Návrh výšky príspevku pre Centrum voľného času Kongregácie Milosrdných sestier Sv. Vincenta – 
Satmárok Vrícko na záujmové vzdelávanie žiakov z obce Partizánska Ľupča.  

9) Návrh využitia preplatku Základnej školy s materskou školou Partizánska Ľupča za rok 2019.  
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10) Návrh na odkúpenie obecných pozemkov na základe žiadostí evidovaných pod číslami: 
R2019/0006/738 zo dňa 06.08.2019; R2019/0007/739 zo dňa 06.08.2019; R2019/0076/788 zo 
dňa 03.09.2019; R2019/0289/963 zo dňa 18.11.2019 a R2019/0294/968 zo dňa 19.11.2019.  

11) Oznámenie Dobrovoľného hasičského zboru obce Partizánska Ľupča evidovaného pod číslom 
R2020/0037 zo dňa 15.01.2020 o zámere kúpy motorového vozidla pre potreby DHZo Partizánska 
Ľupča.  

12) Rôzne. 

Záver. 

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 

Bod č. 4 Kontrola prijatých uznesení Obecného zastupiteľstva obce Partizánska Ľupča 

Starosta obce konštatoval, že všetky prijaté uznesenia OZ z roku 2019 boli splnené, ku všetkým sa vyjadril 

i na poslednom zasadnutí OZ, ktoré bolo nedávno (tesne pred Vianocami). Uviedol, že v bode Rôzne chce 

prítomných informovať o činnostiach, ktoré prebiehajú aktuálne na obci, na čom sa pracuje a pod. 

Prenechal priestor poslancom, aby vyjadrili svoje návrhy prípadne otázky. Nik z prítomných sa o slovo 

neprihlásil, starosta dal preto hlasovať o schválení Uznesenia č.4.  

Prehľad o plnení prijatých uznesení zo zasadnutí OZ z roku 2019, je súčasťou príloh tlačenej verzie tejto 

zápisnice. 

OZ prijalo Uznesenie č. 4/1/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. berie na vedomie kontrolu uznesení prijatých na zasadnutiach Obecného 

zastupiteľstva Obce Partizánska Ľupča podľa priloženého zoznamu. 

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Proti:   0   
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Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 

Bod č. 5 Návrh výšky dotácie z rozpočtu obce na rok 2020 pre organizácie pôsobiace na území obce 

Starosta obce uviedol, že finančná a investičná komisia (FIK) na svojom poslednom zasadnutí prerokovala 

žiadosti od organizácií pôsobiacich v obci o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce. Po ich preskúmaní 

odporúča schváliť výšku dotácií pre jednotlivých žiadateľov nasledovne (tak, ako je uvedené 

v predkladanom návrhu).  

Starosta obce po prečítaní návrhu otvoril diskusiu k schvaľovaniu dotácií. Poslanec OZ, Dušan Adamčiak, 

uviedol, že by bolo vhodné pri schvaľovaní dotácií, prihliadnuť na to, ako ktorá organizácia je v obci činná, 

ako sa zapája do diania v obci. Spomenul DHZo, ktorá pomáha pri organizovaní takmer každej obecnej 

akcie, taktiež pomáha pri mimoriadnych udalostiach (povodeň, kalamity a pod.). Starosta k tomu uviedol, 

že dotácie sú schvaľované ešte podľa aktuálne platného VZN č.2/2015. Ale v priebehu tohto polroka sa 

pripravuje nové VZN o dotáciách, ktoré bude upravovať i podmienky na prideľovanie dotácií na základe 

určitých hodnotiacich kritérií. Jedným z nich bude istotne aj aktívna činnosť a zapájanie sa v obecnom 

dianí. FIK vypracuje bodovú hodnotiacu škálu, na základe ktorej budú finančné prostriedky z rozpočtu 

obce prideľované.  

Predseda FIK, Ing. Peter Smitek, uviedol, že rozpočet na dotácie nebol vyčerpaný na 100%, bola 

ponechaná rezerva. Dotácie boli poskytnuté nielen z prostriedkov obce, ale aj z tzv. fondu odmien 

poslancov. Tieto finančné prostriedky boli prerozdelené jednotlivým žiadateľom na základe preferencií 

a dohody poslancov, ktorí sa vzdali odmien za svoj mandát.  

OZ prijalo uznesenie č. 5/1/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p, zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov, VZN 2/2015 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

Partizánska Ľupča po prerokovaní  

I. berie na vedomie doručené žiadosti o dotácie z rozpočtu obce Partizánska Ľupča na rok 2020 od 

organizácií pôsobiacich na území obce, evidovaných pod číslami:  

a) R2019/0195/887 zo dňa 16.10.2019 – ZO Jednoty dôchodcov Slovenska Partizánska Ľupča;  

b) R2019/0198/889 zo dňa 16.10.2019 – ZO Slovenského zväzu telesne postihnutých v 

Partizánskej Ľupči (ZO SZTP);  

c) R2019/0219/909; R2019/0220/910 a R2019/221/911 zo dňa 28.10.2019 – Rodičovské 

združenie pri Základnej škole s materskou školou Partizánska Ľupča – na akcie Majáles, 

Mikuláš a Karneval;  

d) R2019/0236/924 zo dňa 04.11.2019 – Klub stolného tenisu Lesný komposesorát SERVIS 

Partizánska Ľupča;  

e) R2019/0311/979 zo dňa 25.11.2019 – Dobrovoľný hasičský zbor obce Partizánska Ľupča;  
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f) R2019/0324/991 zo dňa 27.11.2019 – ZO Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov 

Partizánska Ľupča;  

g) R2019/0348/1111 zo dňa 05.12.2019 – Klub slovenských turistov DARMOŠĽAP Partizánska 

Ľupča;  

h) R2019/0359/1122 zo dňa 09.12.2019 – ZO Slovenský zväz chovateľov v Partizánskej Ľupči;  

i) R2019/0364/1126 zo dňa 10.12.2019 – Obecný futbalový klub Partizánska Ľupča; 

j) R2019/0371/1137 zo dňa 13.12.2019 – LUNETRDLO, o.z.;  

k) R2020/0019 zo dňa 10.01.2020 – Športový klub Partizánska Ľupča, o.z.;  

Uvedené žiadosti boli posudzované a prerokované jednotlivo na zasadnutí Obecnej rady a zasadnutí 

Finančnej a investičnej komisie obce Partizánska Ľupča.  

Na základe ich odporúčaní Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča 

II. schvaľuje výšku dotácie na rok 2020 z rozpočtu obce Partizánska Ľupča pre organizácie pôsobiace 

na území obce nasledovne: 

a) ZO Jednota dôchodcov Slovenska Partizánska Ľupča:    500,-EUR 

b) ZO SZTP Partizánska Ľupča:       500,-EUR 

c) Rodičovské združenie pri Základnej škole s materskou školou Partizánska Ľupča  1315,-

EUR 

d) Klub stolného tenisu Lesný komposesorát SERVIS Partizánska Ľupča:   1.250,-EUR  

e) Dobrovoľný hasičský zbor obce Partizánska Ľupča:     8.200,-EUR  

f) ZO Slovenský zväz protifašistických bojovníkov Partizánska Ľupča:   300,-EUR 

g) Klub slovenských turistov DARMOŠĽAP Partizánska Ľupča:    1.150,-EUR 

h) ZO Slovenský zväz chovateľov v Partizánskej Ľupči:    600,-EUR 

i) Obecný futbalový klub Partizánska Ľupča:      11.096,-EUR 

j) LUNETRDLO, o.z.:         500,-EUR 

k) Športový klub Partizánska Ľupča, o.z.:      1.750,-EUR 

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, Dušan Adamčiak, Ing. 

Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, Dušan Adamčiak, Ing. 

Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Ing. Peter Smitek, Matúš Hollý)  
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Bod č. 6 Návrh dohody o odmene za poskytovanie právnych služieb uzavretú v zmysle ust. §24 

Zákona o advokácií, medzi BUKNA, advokátska kancelária, s.r.o., Dolný Kubín a Obec Partizánska 

Ľupča 

Starosta obce uviedol, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ sa už tento návrh dohody prerokovával, avšak 

viacerí poslanci mali pripomienky /resp. návrhy, že je dôležité, aby bola výška odmeny stanovená presne, 

lebo v pôvodnom znení dohody bola stanovená vo výške ,,10% z hodnoty pozemkov“, čo môže byť 

mätúce, keďže časom sa hodnota pozemkov navýšila.  

Dohoda o odmene za zastupovanie obce v tomto spore, bola prerokovaná i na zasadnutí Obecnej rady za 

prítomnosti pána advokáta, ktorý navrhol odmenu v tomto znení. Výška odmeny je stanovená (v prípade 

víťazstva obce) na 10% z hodnoty pozemkov, ktoré boli ocenené znaleckým posudkom pri uzatvorení 

zmluvy v roku 2008 na 122.800,-EUR. Poslanec OZ, Mgr. Igor Beka, navrhol, aby bola dohoda súčasťou 

uznesenia. Dohoda tak bude podpísaná v znení, v akom bola schválená, jej obsah sa nebude meniť ani 

inak upravovať.  

Starosta doplnil, že okrem toho je potrebné, aby OZ poverilo advokátsku spoločnosť BUKNA s.r.o. na 

zastupovanie obce v súdnom spore o pozemky so spoločnosťou Atladia a.s., aby to bolo právne 

,,podchytené“. Poslanci hlasovali o prijatí Uznesenia č.6.  

OZ prijalo Uznesenie č. 6/1/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p. po prerokovaní 

I. poveruje spoločnosť BUKNA, advokátska kancelária, s. r. o., IČO 36 865 044, so sídlom Jánoškova 

1545, Dolný Kubín, PSČ 026 01; ďalším zastupovaním obce Partizánska Ľupča v spore so 

spoločnosťou ATLADIA a.s.  

II. schvaľuje uzatvorenie ,,Dohody o odmene za poskytovanie právnych služieb“ uzavretú v zmysle 

ustanovenia §24 Zákona o advokácií, medzi BUKNA, advokátska kancelária, s. r. o., IČO 

36 865 044; so sídlom Jánoškova 1545, Dolný Kubín, PSČ 026 01 a Obec Partizánska Ľupča, IČO 

00315 656; so sídlom Partizánska Ľupča 417, PSČ 032 15, v schválenom znení.  

Dohoda je prílohou tohto uznesenia. (V tlačenej verzii zápisnice je súčasťou príloh). 

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Proti:   0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 
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Bod č. 7 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.1/2020 o určení výšky finančných prostriedkov 

na mzdy a prevádzku na dieťa a žiaka školy a školského zariadenia zriadených na území obce 

Partizánska Ľupča, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie č.1/2019; 3/2017; 4/2016; 10/2015 

a č.5/2015 o financovaní škôl a školských zariadení zriadených na území obce Partizánska Ľupča 

Starosta obce predložil poslancom OZ návrh VZN 1/2020, ktorý bol zverejnený i na webovom sídle obce 

k pripomienkovaniu. Obsahom VZN je určenie výšky finančných prostriedkov pre školu a školské 

zariadenia. Tieto financie sú schválené a boli zahrnuté v rozpočte obce ako dotácia pre ZŠ s MŠ. Spoločný 

školský úrad však upozornil na to, že tieto finančné prostriedky musia byť schválené všeobecne záväzným 

nariadením. Pokiaľ sa poslanci VZN schvália, nadobudne účinnosť 01.02.2020.  

Starosta prenechal priestor poslancom OZ, aby vyjadrili svoje pripomienky k predkladanému návrhu VZN. 

Nik z poslancov nemal pripomienku, starosta dal preto hlasovať o prijatí VZN 1/2020.  

OZ prijalo Uznesenie č. 7/1/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11;.§4 ods. 3 písm. h) a §6 ods. 2 zákona 

č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., v súlade s §6 ods. 12 písm. c) zákona č. 596/2003 Z. z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p., 

v súlade s §7 a 19 zákona č.523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. prerokovalo návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.1/2020 

o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a na prevádzku na dieťa a žiaka školy a školského 

zariadenia zriadených na území obce Partizánska Ľupča, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie 

č.1/2019; 3/2017; 4/2016; 10/2015 a č.5/2015 o financovaní škôl a školských zariadení zriadených na 

území obce Partizánska Ľupča.  

VZN č.1/2020 bolo prerokované bez pripomienok.  

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý, Pavol Dvorský) 

Proti:   0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 

 

Všeobecne záväzné nariadenie č.1/2020 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a na 

prevádzku na dieťa a žiaka školy a školského zariadenia zriadených na území obce Partizánska 

Ľupča, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie č.1/2019; 3/2017; 4/2016; 10/2015 

a č.5/2015 o financovaní škôl a školských zariadení zriadených na území obce Partizánska Ľupča,  

z prvého rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Partizánska Ľupča z dňa 16.01.2020 
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 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11;.§4 ods. 3 písm. h) a §6 ods. 2 zákona 

č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., v súlade s §6 ods. 12 písm. c) zákona č. 596/2003 Z. 

z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. 

n. p., v súlade s §7 a 19 zákona č.523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. sa po prerokovaní  

uznáša 

na Všeobecne záväznom nariadení č.1/2020 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a na 

prevádzku na dieťa a žiaka školy a školského zariadenia zriadených na území obce Partizánska 

Ľupča, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie č.1/2019; 3/2017; 4/2016; 10/2015 

a č.5/2015 o financovaní škôl a školských zariadení zriadených na území obce Partizánska Ľupča. 

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Matúš Hollý, Pavol Dvorský) 

Proti:   0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 

Bod č. 8 Návrh výšky príspevku pre Centrum voľného času Kongregácie Milosrdných sestier Sv. 

Vincenta – Satmárok Vrícko na záujmové vzdelávanie žiakov z obce Partizánska Ľupča  

Starosta obce informoval poslancov OZ, že žiadosť bola prerokovaná i na zasadnutí Obecnej rady. Návrh 

starostu bol, aby príspevok pre CVČ zostal v rovnakej výške ako minulý rok, teda 5,-EUR na žiaka na mesiac. 

CVČ navštevuje 6 detí z obce.  

Poslanec OZ, Stanislav Sekan, navrhol, či by sa nedal príspevok schváliť celkovo resp. rovnako pre všetky 

CVČ, ktoré navštevujú deti z obce. Predtým sa totiž schválila výška príspevku pre CVČ a neschvaľovali sa 

jednotlivé žiadosti. Starosta k tomu uviedol, že na obec prišla len jedna žiadosť z CVČ. Takže preto sa 

schvaľuje rovno žiadosť.  

Poslanec OZ, Mgr. Igor Beka, navrhol, aby sa uvedená žiadosť schválila ešte samostatne a potom od 

budúceho roku by malo byť vypracované nové VZN, ktoré bude presnejšie určovať podmienky pre 

prideľovanie dotácií z rozpočtu obce, rovnako tak i určovať príspevky pre CVČ a iné organizácie. Ostatní 

poslanci súhlasili s tým, že pre tento rok bude schválená žiadosť tak, ako bola predložená na prerokovanie.  

OZ prijalo Uznesenie č. 8/1/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p., zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, Zákona 

NR SR č.245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v z. n. p. a VZN 2/2015 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu Obce Partizánska 
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Ľupča v z. n. p. po prerokovaní určuje pre rok 2020 výšku príspevku pre Centrum voľného času 

Kongregácie Milosrdných sestier Sv. Vincenta – Satmárok Vrícko, vo výške 5,-EUR na žiaka za 

mesiac, na záujmové vzdelávanie žiakov z obce Partizánska Ľupča.    

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Juraj Záchej, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 

Bod č. 9 Návrh využitia preplatku Základnej školy s materskou školou Partizánska Ľupča za rok 2019  

Finančná komisia odporučila ponechať preplatok ZŠ s MŠ za rok 2019 vo výške 4.513,96,-EUR na účte obce 

ako zriaďovateľa. V prípade mimoriadnych výdavkov bude riaditeľ ZŠ s MŠ žiadať o zmenu/navýšenie 

rozpočtu.  

Poslanci OZ uvedený návrh schválili bez výhrad.  

OZ prijalo Uznesenie č. 9/1/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p., zákona č. 138/1991 o majetku obcí, VZN 10/2019 - Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce a  o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. po prerokovaní 

schvaľuje ponechanie preplatku Základnej školy s materskou školou Partizánska Ľupča za rok 2019 

v hodnote 4.513,96,-EUR v rozpočte zriaďovateľa – Obce Partizánska Ľupča.  

Finančné prostriedky slúžia ako rezerva v prípade neočakávaných výdavkov Základnej školy s materskou 

školou Partizánska Ľupča.  

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, Dušan Adamčiak, 

Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Matúš Hollý, Juraj Záchej) 
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Bod č. 10 Návrh na odkúpenie obecných pozemkov na základe žiadostí evidovaných pod číslami: 

R2019/0006/738 zo dňa 06.08.2019; R2019/007/739 zo dňa 06.08.2019; R2019/0076/788 zo dňa 

03.09.2019; R2019/0289/963 zo dňa 18.11.2019 a R2019/0294/968 zo dňa 19.11.2019 

Starosta obce uviedol, že na obec bolo doručených viacero žiadostí na odkúpenie obecných pozemkov. 

Všetky žiadosti boli prerokované i na zasadnutí Obecnej rady, ktorá dala návrhy na ne-/schválenie 

jednotlivých žiadostí. Starosta prenechal slovo členom Obecnej rady, aby sa vyjadrili k jednotlivým 

žiadostiam, resp. bližšie ozrejmili dôvody odporúčaní Obecnej rady dané žiadosti schváliť či neschváliť.  

Mgr. Igor Beka, člen Oecnej rady, uviedol, že čo sa týka žiadostí od p. Jozefa Halamu  p. Michala Halamu 

na odpredaj pozemkov na Magurke, tak to už na predchádzajúcich zasadnutiach OZ bolo schválené, že 

v m. č. Magurka sa obecné pozemky nebudú predávať.  

Žiadosť p. Budvesela bola zamietnutá z dôvodu, že ide o pozemok, ktorý je v dlhodobom nájme.  

Predaj pozemku na základe žiadosti manželov Černochovcov odporúča Obecná rada schváliť. Ide 

o pozemok v extraviláne obce, ktorý je dookola obklopený pozemkami súkromných vlastníkov. Zisťovali 

a porovnávali sa ceny za predaj podobných nehnuteľností. Ceny sa pohybujú od 10 – 30,-EUR za m2 , 

Obecná rada navrhuje minimálnu predajnú cenu 20,-EUR za m2. Predaj by sa realizoval formou verejnej 

obchodnej súťaže, teda pozemok bude predaný záujemcovi, ktorý ponúkne najvyššiu cenu.  

Poslanec OZ, Ing. Juraj Kandera, je za nižšiu predajnú cenu pozemku. Je to jediný pozemok, ktorý nebol 

odkúpený od obce, v čase, keď sa kupovali stavebné pozemky v lokalite Kamence. Ostatní majitelia 

vedľajších pozemkov si tieto obecné parcely odkúpili, jedine táto parcela zostala obecná. Nikto sa o ňu 

nestará, je nevyužívaná, zarastená trávou.  

Žiadosti posudzovala i Finančná a investičná komisia obce (FIK), predseda FIK, Ing. Peter Smitek, uviedol, 

že predtým sa tieto pozemky predávali za 10,-EUR za m2, pokiaľ bude o tento posledný záujem, tak cena 

20,-EUR za m2je prijateľná. Je ale na poslancoch OZ, aby rokovali a stanovili konečnú cenu, ktorú obec 

ponúkne za predaj pozemku. Väčšina poslancov súhlasila s návrhom predajnej ceny 20,-EUR.  

Poslanec OZ, Mgr. Igor Beka, k tomuto bodu ešte uviedol, že v konečnom dôsledku rozhoduje obec, komu 

a za akých podmienok predá majetok, ktorý spravuje. Cena je podstatným, ale nie jediným kritériom, čo 

sa týka odpredaja obecného majetku.  

Po diskusii, dal starosta obce hlasovať o návrhu uznesenia k jednotlivým prerokovávaným žiadostiam.  

OZ prijalo Uznesenie č. 10/1/2020 

Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p., zákona č. 138/1991 o majetku obcí v z. n. p., VZN 10/2019 – Zásady hospodárenia 

a nakladania s majetkom obce  a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. po prerokovaní  

I. berie na vedomie 

doručené žiadosti na odkúpenie pozemkov vo vlastníctve obce Partizánska Ľupča, evidovaných pod 

číslami: 

a) R2019/0006/738 zo dňa 06.08.2019 žiadateľov Ing. Jozef Halama s manželkou Mgr. Evou 

Halamovou;  

b) R2019/0007/739 zo dňa 06.08.2019 žiadateľa Ing. Michala Halamu;  
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c) R2019/0294/968 zo dňa 19.11.2019 žiadateľa Mgr. Juraja Budvesela;  

d) R2019/0076/788 zo dňa 03.09.2019 žiadateľov MUDr. Michala Černocha s manželkou MUDr. 

Danou Černochovou;  

II. neschvaľuje 

predaj pozemku na základe žiadosti R2019/0006/738, v k.ú. obce Partizánska Ľupča, m. č. Magurka, 

parcelné číslo KN-E 5230, zapísaného na LV č.2610 vlastníka Obec Partizánska Ľupča, evidovaného ako 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 77 m2;   

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Juraj Záchej, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Juraj Záchej, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 

III. neschvaľuje 

predaj pozemkov na základe žiadosti R2019/0007/739, v k.ú. obce Partizánska Ľupča, m. č. Magurka, 
parcelné číslo KN-E 5289/3 o výmere 27 m2 evidovaný ako trvalý trávny porast na LV č.985 a parcelné číslo 
KN-E 5226 o výmere 6 m2 evidovaný ako zastavané plochy a nádvoria, zapísaných na LV č.985 vlastníka 
Obec Partizánska Ľupča;  

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Juraj Záchej, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Juraj Záchej, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 

IV. neschvaľuje 

predaj pozemkov na základe žiadosti R2019/0294/968, v k.ú. obce Partizánska Ľupča, registračné číslo 
parcely 424/1; parcelné číslo KN-E 1555/101 o výmere 84 m2 a parcelné číslo KN-E 1555/101 o výmere 64 
m2 evidovaných ako druh pozemku záhrada, na LV č.2610 vlastníka Obec Partizánska Ľupča; 

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Juraj Záchej, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Juraj Záchej, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 
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Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 

V. schvaľuje 

predaj pozemku na základe žiadosti R2019/0076/788, v extraviláne obce, parcelné číslo KN-E 1482/52, 
zapísaného na LV č.985 vlastníka Obec Partizánska Ľupča, evidovaného ako orná pôda o výmere 229 m2.  

Predaj sa bude realizovať za minimálnu cenu 20,-EUR/m2 formou verejnej obchodnej súťaže v zmysle 
Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce.   

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Juraj Záchej, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Juraj Záchej, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý)  

Bod č. 11 Oznámenie DHZo Partizánska Ľupča evidované pod číslom R2020/0037 zo dňa 15.01.2020 

o zámere kúpy motorového vozidla pre potreby DHZo Partizánska Ľupča  

DHZo doručil obci oznámenie o zámere kúpy motorového vozidla pre potreby DHZo Partizánska Ľupča. 

Starosta obce oboznámil poslancov, že by šlo o 9-miestne vozidlo pre potreby presunu hasičských síl 

a techniky na hasenie požiarov v nedostupnom teréne, ale tiež prepravu družstva na hasičské súťaže. Na 

kúpu vozidla prispel Lesný komposesorát Partizánska Ľupča s.r.o. sumou 3.000,-EUR, od obce požaduje 

DHZo sumu 5.000,-EUR. Starosta otvoril diskusiu k prerokovaniu výšky dotácie pre DHZo.  

Poslanec OZ, Dušan Adamčiak, oboznámil poslancov, že členovia DHZo si už robili prieskum trhu, našli 

ponuky i v ČR, ale tie všetky ,,padli“, kvôli podmienkam, ktoré neboli pre naše DHZo splniteľné. Tentokrát 

pôjdu auto pozrieť osobne. Starosta k tomu doplnil, že je potrebné, aby OZ schválilo výšku dotácie, ktorá 

sa neviaže na presný typ auta. Naposledy bola schválená kúpa na určitý typ auta, no kúpa sa 

nezrealizovala, uznesenie je tak neplatné pre ďalšie obstarávanie auta.  

Poslanci OZ diskutovali, akým spôsobom by bolo najvhodnejšie obstarať vozidlo. Či formou verejného 

obstarávania, ktoré by vyhlásila obec cez tendernet. Prípadne môžu byť schválené základné parametre 

vozidla, ktoré vyhovujú potrebám DHZo a obstarávanie vozidla si členovia DHZo zabezpečia vo vlastnej 

réžii a obec poskytne dotáciu.  

Ing. Peter Smitek, predseda FIK, poznamenal, že minule bola schválená dotácia vo výške 3.000,-EUR, 

sponzorsky prispejú i súkromné firmy z obce cca 1.000,- EUR plus sponzorský dar 3.000,-EUR od Lesného 

komposesorátu s.r.o. Predpokladaná cena auta na základe prieskumu trhu je 7.500,-EUR plus ostatné 
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náklady na prepis, dovoz a pod. Navrhuje preto schváliť vyššiu sumu, aby sa vyhlo dodatočnému 

schvaľovaniu ďalších finančných prostriedkov, pokiaľ by tieto nepostačovali na celé obstaranie auta.  

Poslanci diskutovali i o tom, či by sa dalo auto využiť i na iné obecné účely (napr. pre potreby školy – 

prevozu detí na výlety a pod.). Poslanec OZ, Dušan Adamčiak, odpovedal, že to nie je možné, pretože auto 

bude registrované ako špeciálne vozidlo, teda sú tam obmedzenia pri jeho používaní.  

Po rozprave k prerokovávanej žiadosti prítomní poslanci súhlasili s návrhom, že auto bude obstarávať 

obec v spolupráci s DHZo. Starosta obce prečítal návrh uznesenia, ktorý zohľadnil pripomienky 

k prerokovávanému bodu. 

OZ prijalo Uznesenie č. 11/1/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 a §10 ods. 2 zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. po prerokovaní  

I. neschvaľuje finančnú dotáciu pre DHZo Partizánska Ľupča na nákup motorového vozidla, 

II. schvaľuje predkladaný zámer kúpy motorového vozidla pre potreby DHZo Partizánska Ľupča.  

Parametre vozidla: 9-miestne; červená farba; vyhovujúci technický stav; v obstarávacej cene max. 9.000,-

EUR s DPH. 

Hlasovanie: 

Prítomní:  8 (Mgr. Igor Beka, Juraj Záchej, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Za:  8 (Mgr. Igor Beka, Juraj Záchej, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Martin Sameliak, 

Dušan Adamčiak, Ing. Juraj Kandera, Pavol Dvorský) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 

Bod č. 12 Rôzne – Interpelácie starostu obce a poslancov Obecného zastupiteľstva  

a) Návrh nového člena Obecnej rady Obce Partizánska Ľupča 

V rámci bodu Rôzne požiadal o slovo poslanec OZ, Ing. Peter Smitek. Uviedol, že FIK začala v tomto roku 

analýzu nákladov obce, pretože na konci roku 2019 sa poslanci OZ zhodli na tom, že treba šetriť. Obec 

ponížila rozpočet pre ZpS KARITA i pre ZŠ s MŠ. Rovnako tak je potrebné detailne sa pozrieť na jednotlivé 

kapitoly obecného rozpočtu a hľadať možnosti a priestor na zníženie nákladov obce. Obec má slušné 

príjmy do rozpočtu zo skládky, ale vzhľadom na tlak na hospodárstvo ,,bez odpadov“, budú sa tieto príjmy 

každým rokom znižovať a obec si musí vystačiť s príjmami ,,bez skládky“. Iné obce musia tak fungovať, 

naša obec musí tiež dokázať hospodáriť bez financií zo skládky. Chce sa preto naplno venovať FIK a vzdať 

sa členstva v Obecnej rade, pretože je to časovo veľmi náročné.  

Starosta obce požiadal poslanca OZ Ing. Petra Smiteka, aby sa vzdal členstva písomnou formou. Poslanec 

OZ, Mgr. Igor Beka, poznamenal, že bude stačiť jeho prehlásenie o vzdaní sa členstva, ako prejav jeho vôle. 
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Je to tak uvedené i v rokovacom poriadku obce. Ing. Peter Smitek hneď na zasadnutí OZ spísal oznámenie 

o vzdaní sa členstva, aby bolo jeho rozhodnutie oficiálne prijaté. Ostatní poslanci OZ uvedené oznámenie 

zobrali na vedomie.  

Poslanec, Mgr. Igor Beka, ako nového člena Obecnej rady navrhol poslanca Ing. Martina Sameliaka. Ing. 

Martin Sameliak súhlasil s menovaním za tretieho člena Obecnej rady.  

Starosta obce prečítal návrh uznesenia, ktorým sa menuje nový člen Obecnej rady.   

OZ prijalo Uznesenie č. 12/1/2020 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Partizánska Ľupča podľa §11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v z. n. p. po prerokovaní  

I. berie na vedomie oznámenie poslanca Obecného zastupiteľstva, Ing. Petra Smiteka, o vzdaní sa 

člena Obecnej rady Obce Partizánska Ľupča na základe vlastnej žiadosti zo dňa 16.01.2020   

II. schvaľuje návrh člena návrhovej komisie, Mgr. Igora Beku, na menovanie nového člena Obecnej 

rady Obce Partizánska Ľupča, poslanca Obecného zastupiteľstva, Ing. Martina Sameliaka.  

Novozvolený člen Obecnej rady Obce Partizánska Ľupča, Ing. Martin Sameliak, s menovaním súhlasil.   

Hlasovanie: 

Prítomní:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Juraj Kandera, Juraj Záchej, Dušan 

Adamčiak, Pavol Dvorský) 

Za:  7 (Mgr. Igor Beka, Stanislav Sekan, Ing. Peter Smitek, Ing. Juraj Kandera, Juraj Záchej, Dušan 

Adamčiak, Pavol Dvorský) 

Proti:   0   

Zdržal sa: 1 (Ing. Martin Sameliak) 

Neprítomní: 1 (Matúš Hollý) 

Starosta obce po zahlasovaní poďakoval Ing. Petrovi Smitekovi za aktívnu prácu v Obecnej rade a zároveň 
zaprial novému členovi Ing. Martinovi Sameliakovi veľa podnetných návrhov.  

V rámci bodu č.12 ,,Rôzne“ sa starosta obce ešte vyjadril k aktuálnym činnostiam, ktoré sa vykonávajú 

v obci.  

Pracovníci technických prevádzok rekonštruujú dom č.4. Starosta spolu s predsedom Stavebnej komisie, 

Ing. Martinom Sameliakom a zástupcom starostu obce Jurajom Záchejom riešia rekonštrukciu resp. 

výmenu podláh v budove kultúrneho domu. Všetky plánované akcie na mesiac marec - apríl boli  z tohto 

dôvodu odvolané. Momentálne sa vyberá druh podlahy, ktorý bude cenovo dostupný a vhodný pre tento 

typ priestoru. Je to približne 215 m2 plus plocha pódia. Po rozobratí starej podlahy sa zistí, aké práce si 

rekonštrukcia bude vyžadovať (či to zvládnu pracovníci z obce alebo to zrealizuje externá firma).  

Zároveň pracovníci technických prevádzok obce pracujú na rekonštrukcii knižnice a jej presťahovaní 

do priestorov bývalej Atladie a.s. (na prízemí kultúrneho domu). Nové knižničné police by mali byť hotové 

do konca februára. Súčasne sa opravuje miestnosť na obecnom úrade, kde bola pôvodná knižnica.  

Starosta ešte informoval, že prišlo oznámenie z VÚC Žiliny o schvaľovaní VZN o prideľovaní dotácií v rámci 

vyhlásených výziev. Konkrétne výzvy ešte nie sú známe, ešte len budú na župe prerokovávané 
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a schvaľované, ale obec má v pláne podať žiadosti a získať finančné prostriedky na realizáciu určitých 

projektov, pokiaľ budú také výzvy vyhlásené.  

Čo sa týka odkúpenia pozemkov od ECAV pre výstavbu bytoviek, tak zmluvy bola podpísaná, bol podaný 

návrh na vklad do katastra. Po zápise vlastníckych práv obce sa bude ďalej riešiť projekt bytových domov. 

Starosta obce už nevyjadril k ďalším záležitostiam a prenechal poslancom OZ priestor na vyjadrenie ich 

návrhov, podnetov, prípadne otázok k uvedeným bodom. 

Záver 

Nik z prítomných sa už v rozprave nevyjadril, starosta obce teda ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva, ktoré sa konalo 16.01.2020 na Obecnom úrade v Partizánskej Ľupči. Všetkým poprial veľa 

správnych rozhodnutí, dobrú spoluprácu a zaprial, aby sa darilo posúvať obec ,,tým správnym smerom.“  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo ukončené o 18:38 hod. 

Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyhotovený zvukový záznam v dĺžke 1 hod. 08 min 09 sek, ktorý 

je uložený pod názvom „Zvukový záznam z 01. zasadnutia OZ“. 

 

 

.............................................................................. .............................................................................. 

 

Ing. Juraj Kandera, overovateľ zápisnice Juraj Záchej, overovateľ zápisnice 

.............................................................................. .............................................................................. 

Bc. Ladislav Balážec, starosta obce Juraj Záchej, zástupca starostu obce 

..............................................................................  

Ing. Ivana Feldová, zapisovateľka  

 

 


